



Taekwondo NB Inc.

www.tkdnb.com

info.tkdnb@gmail.com

Equity and Access Policy

TKD NB INC is committed to ensuring that equity and access is incorporated across all aspects of its activities. In doing so, it acknowledges and adopts the following foundation principle from the Canadian Sport Policy:

Sport is based on equity and access. Sport is welcoming and inclusive, offering an opportunity to participate without regard to age, gender, race, language, sexual orientation, disability, geography, or economic circumstances. Participants have access to affordable sport opportunities that are appropriate to the level of activity chosen and provide opportunities for personal achievement.

Specifically TKD NB INC:

- Acknowledges that sport equity is about fairness in sport, equality of access, recognizing inequalities and taking steps to address them. It is about changing the culture and structure of sport to ensure it becomes equally accessible to everyone in society.
- Supports equality and access for underrepresented groups that have been identified by Sport Canada such as Women, Aboriginals and People with Disabilities. within the context of their role (player, coach, official and volunteer), regardless of age, ability, gender, race, ethnicity, religious belief, sexuality or social/economic status.
- Everyone has a responsibility to oppose discriminatory behavior and promote equality of opportunity
- Will deal with any incident of discrimination behavior according to the Conduct and sanctions policy.

Adopted from TC, by the Executive on July 24, 2015 subject to Board approval August 8, 2015 and membership approval at November 2015 AGM



Taekwondo NB Inc.

www.tkdnb.com

info.tkdnb@gmail.com

Politique D'équité et D'accès

TKD NB INC s'engage à garantir que l'équité et l'accès sont intégrés dans tous les aspects de ses activités. Ce faisant, il reconnaît et adopte le principe fondamental suivant de la Politique canadienne du sport :

Le sport est basé sur l'équité et l'accès. Le sport est accueillant et inclusif, offrant la possibilité de participer sans égard à l'âge, au sexe, à la race, à la langue, à l'orientation sexuelle, au handicap, à la géographie ou aux circonstances économiques. Les participants ont accès à des opportunités sportives abordables, adaptées au niveau d'activité choisi et offrant des opportunités de réalisation personnelle.

Plus précisément, TKD NB INC :

- Reconnaît que l'équité dans le sport concerne l'équité dans le sport, l'égalité d'accès, la reconnaissance des inégalités et la prise de mesures pour y remédier. Il s'agit de changer la culture et la structure du sport pour garantir qu'il devienne également accessible à tous dans la société.
- Soutient l'égalité et l'accès pour les groupes sous-représentés identifiés par Sport Canada, tels que les femmes, les autochtones et les personnes handicapées. dans le contexte de leur rôle (joueur, entraîneur, officiel et bénévole), quels que soient leur âge, leurs capacités, leur sexe, leur race, leur origine ethnique, leurs croyances religieuses, leur sexualité ou leur statut social/économique.
- Chacun a la responsabilité de s'opposer aux comportements discriminatoires et de promouvoir l'égalité des chances.
- Traitera tout incident de comportement discriminatoire conformément à la politique de conduite et de sanctions.

Adopté par TC par l'exécutif le 24 juillet 2015, sous réserve de l'approbation du conseil d'administration le 8 août 2015 et de l'approbation des membres à l'AGA de novembre 2015.